
 

 

 

Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Borovnice 
 

Datum konání: 15.01.2025 od 18:00 hod     

Zasedání ukončeno v 19:15 hod 

  

Přítomni: Eva Tajbrová, Jaroslav Krátký, Ester Chovančíková, Ing. Josef Bušák, Jiří Kubec, Martin Vočka, 

Omluveni: Jiří Štilec 
 

Informace o konání veřejného zasedání zastupitelstva byla zveřejněna na úřední desce v zákonem stanovené 

lhůtě od 8. do 15. ledna 2025. Na zasedání je přítomno 6 zastupitelů obce – předsedající konstatuje, že 

zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 

Zahájení VZ zastupitelstva obce, kontrola plnění úkolů minulého zasedání  

 

Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

 

            Zapisovatel: Eva Tajbrová 

            Ověřovatelé: Jaroslav Krátký, Martin Vočka 

 

Návrh na doplnění programu: 

1) Odvolání předsedy kontrolního výboru 

2) Odvolání předsedy sociální komise  

3) Volba předsedy kontrolního výboru 

4) Volba předsedy sociální komise 

5) Dotace z POV KHK na výstavbu pozemních komunikací 

6) Záměr firmy Walraven na rozšíření a doplnění technologie (pokračování z předchozího zasedání) 

 

Schválení navrženého doplněného programu: 

 

1) Odvolání předsedy kontrolního výboru 

2) Odvolání předsedy sociální komise 

3) Volba předsedy kontrolního výboru 

4) Volba předsedy sociální komise 

5)  Rozpočtové opatření č.5/2024, informace o hospodaření obce 

6)  Schválení příspěvku na kanalizační přípojku – přečerpávání 

7)  Odpadové hospodářství 

8)  Dotace z POV KHK na výstavbu pozemních komunikací 

9)  Nemovitosti  

 10)  Záměr firmy Walraven na rozšíření a doplnění technologie                 

 11)  Diskuse 

 

Zastupitelstvo schválilo navržený doplněný program.  

Hlasování: pro 6/ proti 0/zdržel se 0 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

1) Odvolání předsedy kontrolního výboru  

Na žádost předsedkyně kontrolního výboru paní Ester Chovančíkové, doručené obci dne 11.12.2024, ji 

zastupitelstvo odvolává z funkce předsedy kontrolního výboru včetně členů kontrolního výboru. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo odvolává paní Ester Chovančíkovou z funkce předsedy kontrolního výboru 

včetně členů kontrolního výboru.  

Hlasování: pro 5/ proti 0/ zdržel se 1 

 

2) Odvolání předsedy sociální komise 

Na žádost předsedy sociální komise Ing. Josefa Bušáka, 13.1.2025 ho zastupitelstvo odvolává z funkce 

předsedy sociální komise. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo odvolává Ing. Josefa Bušáka z funkce předsedy sociální komise. 

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 



 

 

 

 

 

3) Volba předsedy kontrolního výboru: Zastupitelstvo navrhuje na funkci předsedy kontrolního výboru 

Ing. Josefa Bušáka, jako členy kontrolního výboru navrhuje Bc. Alžbětu Bušákovou a Jiřího Štilce. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje Ing. Josefa Bušáka předsedou kontrolního výboru 

    

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje členy kontrolního výboru Bc. Alžbětu Bušákovou a pana Jiřího 

Štilce 

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

4) Volba předsedy sociální komise: Zastupitelstvo navrhuje na funkci předsedy sociální komise paní Ester 

Chovančíkovou. Členové sociální komise se nemění. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje paní Ester Chovančíkovou předsedou sociální komise. 

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

Úkol: předseda sociální komise oznámí zastupitelstvu jména členů komise.  

Termín: do následujícího zasedání zastupitelstva. 

 

5) Rozpočtová změna a hospodaření – informuje účetní obce paní Hrdinová (příloha zápisu) 

     Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č.5/2024.  

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

6) Schválení příspěvku na kanalizační přípojku – přečerpávání 

  Zastupitelstvo projednalo žádost o finanční příspěvek na výstavbu kanalizační přípojky s přečerpáváním 

pro RD čp. 234. Prokázaná výše nákladů -50%- činí 19050,-Kč. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje poskytnout příspěvek na vybudování kanalizační přípojky 

 pro RD čp.234 ve výši 19050,-Kč a pověřuje starostku administrací.  

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

7) Odpadové hospodářství – Starostka informovala o situaci, rozšíření dostupnosti odpadových nádob 

Kapacita nádob na plastové odpady je nedostatečná, bylo by vhodné rozšířit množství kontejnerů o další 

stanoviště. Proto by bylo vhodné doplnit stávající systém o dva velké žluté kontejnery na plasty a jejich 

umístění u kravína. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje pořízení dvou kusů kontejnerů 1100 l na plastové odpady a 

jejich umístění v prostoru bývalého kravína. 

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

Úkol: Zajistit pořízení dvou kusů kontejnerů 1100 l na plastové odpady.  

Termín: do 31.1.2025,  

Zodpovídá Eva Tajbrová  

 

8) Dotace z POV KHK - na výstavbu pozemních komunikací je vypsán dotační program KHK, obec by 

mohla opravit asfaltové komunikace kolem okálů. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci z POV KHK na rekonstrukci 

komunikace kolem okálů p.p.č. 42/10 a pověřuje starostku administrací. 

. 

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

Úkoly:  

a) poptávka na zhotovení rozpočtu na realizaci opravy komunikace na poz.p.č.42/10, zadání vyhotovení 

rozpočtu dle směrnice o zadávání veřejných zakázek. 

Termín: do 17.1.2025 

Zodpovídá Eva Tajbrová 

 



 

 

 

 

 

b) podání žádosti o dotaci z POV KHK přes dotační portál.  

Termín: do 29.1.2025  

Zodpovídá: Eva Tajbrová:  

 

9)  Nemovitosti  

a) Přepracovat projektovou dokumentaci na 5 bytových jednotek v čp. 188 a získání stavebního povolení. 

Projektová dokumentace, která existuje je stará 14 let a již nevyhovuje současným právním předpisům. 

Pokud chceme získat stavební povolení bude nutné ji nechat přepracovat. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje přepracování projektové dokumentace na získání stavebního 

povolení na rekonstrukci domu čp. 188.  

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

Úkoly: Poptávka minimálně u 3 projekčních kanceláří. 

Termín: do konce února 2025. 

Zodpovídá Ing. Josef Bušák 

 

Výběr dodavatele projektové dokumentace dle směrnice o zadávání veřejných zakázek.  

Termín: do konce března 2025. 

Zodpovídá: Eva Tajbrová  

 

b) Vyhotovení GP na věcná břemena na vodovod a kanalizaci, preferovat nejprve Smlouvy o smlouvě 

budoucí, pak pozemky neuvedené ve SP a v závěrečné etapě ostatní pozemky. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje vyhotovení GP na věcná břemena na vodovod a kanalizaci. 

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

Úkoly: Poptávka u geodetů na zhotovení GP na věcná břemena na vodovod a kanalizaci.  

Termín: do konce února 2025 

 Zodpovídá Eva Tajbrová  

 

Výběr dodavatele na vyhotovení GP na věcná břemena na vodovod a kanalizaci dle směrnice o zadávání 

veřejných zakázek. 

Termín: do konce března 2025  

Zodpovídá: Eva Tajbrová, Ing. Josef Bušák 

 

c) Výstavba zázemí na fotbalovém hřišti. 

S ohledem na velmi špatný stav zázemí na fotbalovém hřišti a skutečnost, že stavby nejsou evidovány v 

katastru nemovitostí zastupitelstvo navrhuje jejich demolici a výstavbu nového zázemí. K získání 

stavebního povolení bude nutné nechat vypracovat projektovou dokumentaci. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo schvaluje zadat vypracování studie na zázemí fotbalového hřiště. 

Hlasování: pro 6/ proti 0/ zdržel se 0 

 

Úkol: Poptávka na zhotovení studie zázemí fotbalového hřiště.  

Termín: do 28.2.2025 

Zodpovídá Martin Vočka  

 

d) Pozemek p. č. 88 – informace: pokračuje jednání se zájemci, připravuje se vyměření a oddělení části u 

silnice, zřízení věcného břemene chůze a jízdy přes oddělenou část 

 

Úkol: přípravy a jednání se zájemci 

Termín: do konce března  

Zodpovídá Eva Tajbrová 
 

 



 

 

 

 

10) Ostatní  

  Záměr firmy Walraven na rozšíření a doplnění technologie (pokračování z předchozího zasedání): 

  Je nutné jednat s firmou Walraven o anketě a dohodnout: 

- Kdo anketu připraví 

- Kdo ji vyhodnotí 

- Stanovit kritérium, kdy záměr ještě nebude proti vůli občanů obce 

- Stále je nutno brát do úvahy, že záměr vybudování galvanovny a gumárny byl jako celek občany obce 

vnímán velmi negativně a byl odmítnut. 

     Starostka informovala o záměru firmy vypravit pro zájemce z řad občanů autobus na exkurzi do závodu, 

kde je podobná technologie v provozu a poté uspořádat anketu.   

Ing. Bušák: při jednání se zástupci firmy bylo sděleno, že oni sami to připraví, znovu by měli záměr 

prezentovat při setkání s občany-třeba v restauraci U Myšáka. S firmou budeme dále jednat. 

11)  Diskuse 

   Starostka informovala o nových povinnostech třídění odpadů – separace dřeva, hadrů, kovů. 

Návrh občanky: zjistí možnost zakoupení – propůjčení kontejneru na dřevo. 

 

   Dotaz: nebudou umístěním kontejnerů na kravíně znevýhodněni občané? Bude to daleko. Není lepší     

jejich umístění třeba na parkovišti u kostela? 

      Odpověď: tam již jednou byly, nevyhovovalo to. Problém je i ten, že nemáme vhodné obecní pozemky, 

kde by se kontejnery umístit daly. 

 

   Dotaz: neuvažuje se dát ke každé nemovitosti nádoby na třídění? Nebo pytle? 

   Odpověď: to by bylo neekonomické, přidáme 2 kontejnery na plast a uvidí se. I kdybychom pořídili 

nádoby do každé domácnosti, stejně musíme mít i na veřejném prostranství další. V plánu je 

upravit kontejnerová stání, hlavně ta u silnice (parkoviště u Myšáka). Zlepší se tím vzhled 

obce. Srovnání s obcí Čistou úplně nejde. Čistá není závislá na firmě Pedersen, sváží od 

občanů odpady vlastními prostředky na vlastní sběrný dvůr a likvidace probíhá v rámci svazku 

obcí, jejímž je členem. 

 

Dotaz: Bude někdo určen, aby vypsal výběrové řízení na zhotovitele prodloužení kanalizace (stoka S12)? 

Odpověď: ještě nemáme výkaz výměr, slíbeno do pátku. Do konce února by výběrové řízení mohlo být 

vyhlášeno. 

 

Dotazy, výhrady ohledně zápisů ze zasedání: kdy se zhotovuje, kdo a kdy podepisuje, kdy se zveřejňuje. 

Bylo zodpovězeno: odpověděl zastupitel Ing. Bušák a starostka, přislíbili nápravu případných nedostatků.   

Starostka se omluvila, za to, že tazatele v minulém zápisu jmenovala. 

Občan se vrátil k minulému zasedání, je nespokojen s prací starostky, pro nečinnost, údajnému porušení 

zákona, údajnému zbytečnému utrácení peněz(viz zápis z 27.1.2024), proto se ,,vytočil“ a vyjadřoval se 

nevhodně. Omluvil se za to. Na jeho přání je toto zaznamenáno. 
 

Dotaz: Jak funguje Munipolis – mobilní rozhlas. 

Vysvětleno: kdo uvedl při registraci e-mail, tomu přijde zpráva do e-mailu a už ne SMS a obdobně je to    

s aplikací. 
 

     Dotazy další nebyly, předsedající zasedání ukončila. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 Usnesení ze zasedání zastupitelstva ze dne 15. 1.2025 

1. Zastupitelstvo odvolává paní Ester Chovančíkovou z funkce předsedy kontrolního výboru včetně členů 

kontrolního výboru. 

2. Zastupitelstvo odvolává Ing. Josefa Bušáka z funkce předsedy sociální komise. 

3. Zastupitelstvo schvaluje Ing. Josefa Bušáka předsedou kontrolního výboru 

4. Zastupitelstvo schvaluje členy kontrolního výboru Bc. Alžbětu Bušákovou a pana Jiřího Štilce. 

5. Zastupitelstvo schvaluje paní Ester Chovančíkovou předsedou sociální komise 

6. Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č.5/2024- je přílohou zápisu 

7. Zastupitelstvo schvaluje poskytnout příspěvek na vybudování kanalizační přípojky pro RD čp.234 ve 

výši 19050,-Kč a pověřuje starostku administrací. 

8. Zastupitelstvo schvaluje pořízení dvou kusů kontejnerů 1100 l na plastové odpady a jejich umístění 

v prostoru bývalého kravína. 

9. Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci z POV KHK na rekonstrukci komunikace kolem okálů 

p.p.č. 42/10 a pověřuje starostku administrací. 

10. Zastupitelstvo schvaluje přepracování projektové dokumentace na získání stavebního povolení na 

rekonstrukci domu čp. 188. 

11. Zastupitelstvo schvaluje vyhotovení GP na věcná břemena na vodovod a kanalizaci. 

12. Zastupitelstvo schvaluje zadat vypracování studie na zázemí fotbalového hřiště. 

 

Zapsala: Eva Tajbrová 

starostka obce 

 

 

 

 

 

 
Ověřovatelé zápisu:  ………………………                                            …………………………. 

                                   Jaroslav Krátký                                                            Martin Vočka 

    místostarosta 


